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                                                             ZAPISNIK                                      

                                       sa 36. sjednice Općinskog vijeća Općine Šolta   

                 održane dana 30.06.2020.  u Domu kulture u Grohotama 

 

        ZAPOČETO U 09:08 SATI 

 

 

NAZOČNI:  Ante Ruić, Zvjezdana Jelinčić, Boris Gabela, Vicko Kaštelanac, Inga Tomić-Vrdoljak, 

Branka Weber, Ćiril Kalebić, Goran Tvrdić, Vicko Butenica i Vojka Tomić. 

 

SJEDNICI JOŠ NAZOČUJU:  Nikola Cecić Karuzić, ing., načelnik Općine Šolta, mr.sc.Nataša 

Nazor Jovović, dipl.iur, pročelnic Jedinstvenog upravnog odjela, Željko Zlendić, dipl.ing., zamjenik 

načelnika, Tonkica Radeljić – Jedinstveni upravni odjel, Hermina Krivić Mimica – Evaco property 

d.o.o, Mirjana Stanić –M.O. Nečujam, Ljubica Crnica M.O. Srednje Selo. 

 

NENAZOČNI: Tihomir Glavurtić-opravdano. 

 

ZAPISNIČAR: Welda Begović 

 

Sjednica se tonski snima. 

 

PREDSJEDATELJ: Ante Ruić 

 

AD 1.) Usvajanje dnevnog reda 

 

Predsjedatelj konstatira da je na sjednici prisutno 10 vijećnika te da sjednica ima kvorum. 

 

 Predsjedatelj čita predloženi dnevni red te otvara raspravu. 

 Načelnik iznosi da kao predlagatelj, predlaže da se točka 9. Zaključak o provedbi energetske 

učinkovitosti javne rasvjete putem ESCO modela „skine“ s dnevnog reda dok se ne naprave potrebne 

analize i pojašnjenja. 

 Nakon konstatacije da nema više primjedbi predsjedatelj stavlja na glasovanje prijedlog 

dnevnog reda s predloženom izmjenom. 

 

 Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se usvaja slijedeći dnevni red: 

  

Dnevni red: 

01. Usvajanje dnevnog reda; 

02. Usvajanje zapisnika sa 35. Sjednice Općinskog vijeća; 

03. Odluka o izradi Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Šolta („Slžbeni galsnik 

Općine Šolta“, broj 06/06, 09/10, 02/12, 09/15, 23/16, 03/17 –pročišćeni tekst, 09/18 i11/19 –

VIII (nacrt Odluke) 

04. Zaključak o Izmjenama i dopunama UPU Stomorska 

05. Odluka o stavljanju izvan snage Detaljnog plana uređenja obale Maslinica – luka otvorene za 

javni promet („Službeni glasnik Općine Šolta“ broj 3/05, 10/10 i 13/18) 

06. Odluka o donošenju Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja naselja Maslinica 

07. Odluka o donošenju Izmjena i dopuna Odluke o proglašenju statusa komunalne infrastrukture 

– groblja javnim dobrom u općoj uporabi (groblje Sv. Jelene, Donje Selo 

08. Odluka o ukidanju statusa javnog dobra 

09. Preispitivanje Odluke o mjerama radi održavanja likvidnosti Proračuna Općine Šolta i 

ublažavanju posljedica epidemije virusa COVID-19 

10. Turistička sezona 2020. 

11. Razno 
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AD 2.) Usvajanje zapisnika sa 35. Sjednice Općinskog vijeća 

 

Predsjedatelj otvara raspravu. 

 

Zvjezdana Jeliničić iznosi da se na str. 3. Pod AD 4.) potkrala greška, naime kod konstatiranja kako se 

glasalo stoji „…… usvaja se Program održivog gospodarenja otpadom u Planu Proračuna za 2020. 

Godinu.“, a treba stajati „….usvaja se Program građenja komunalne infrastrukture Općine Šolta za 

2019. Godinu“ i na str. 5 pod AD 7.) kod konstatiranja kako se glasalo stoji“…….usvaja se Odluka o 

Protokolu Općine Šolta“, a treba stajati:…..usvaja se Odluka o Izmjenama i dopunama odluke o 

privremenoj zabrani izvođenja radova tijekom turističke sezone“. 

 

Nakon konstatacije da nema više primjedbi na tekst zapisnika, predsjedatelj istoga stavlja na 

glasovanja. 

 

Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se usvaja Zapisnik sa navedenim izmjenama. 

 

AD 3.) Odluka o izradi Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Šolta („Slžbeni 

galsnik Općine Šolta“, broj 06/06, 09/10, 02/12, 09/15, 23/16, 03/17 –pročišćeni tekst, 09/18 i11/19 

–VIII (nacrt Odluke) 

 

Predsjedatelj iznosi da su sjednici nazočni predstavnici Malonogometnog kluba Maslinica koji imaju 

jedan prijedlog te misli da bi ih trebalo odmah poslušati da ne čekaju točku razno s čime se svi slažu. 

 

Goran Tvrdić iznosi da bi iskoristio mogućnost koju daje Poslovnik da se na početku sjednice postavi 

pitanje Načelniku. 

 

Predsjedatelj se slaže sa Goranom Tvrdićem, ali predlaže da se prvo sasluša gospodu iz 

Malonogometnog kluba. 

 

Tomislav Sinovčić iznosi da je njihova namjera, a za to su i došli na vijeće, slijedeća: Iznosi da postoji 

malonogometni klub u kojem već igra zavidan broj djece, ali postoji problem kada ta djeca prerastu 

određene godine više ne mogu trenirati u klubu već im treba veći teren koji na Šolti ne postoji pa se 

onda, ako žele nastaviti igrati, moraju snalaziti sami i odlaziti na treninge u Split. 

Obzirom na sve to razmišljali su da bi bilo dobro izgraditi na Šolti jedan malonogometni teren, teren bi 

bio dimenzija 60x100 m sa umjetnom travom. Navodi da su se raspitivali te da su pronašli jedno 

zemljište koje bi odgovaralo. Navodi da se zemljište  nalazi  u Maslinici ispod velike gustirne, dobili 

su informaciju da je zemljište Općinsko, iznosi da je idealno mjesto koje se nalazi u blizini 

infrastrukture. Navodi da bi sada taj dio koji obuhvaća spomenutu parcelu trebalo u Planu 

prenamijeniti u sportsku zonu. Upoznaje nazočne da postoji investitor koji je zainteresiran za ulaganje 

u navedeni projekt, te da postoji mogućnost apliciranja na Fondove EU preko Ministarstva športa. 

 

Predrag Nedeljković iznosi da se ne radi ovdje samo o sadašnjih 20-ak djece već da ima puno djece i 

iz Splita koja su zainteresirana igrati tako da bi se osnovao nogometni klub jer je Šolta jedini otok bez 

nogometnog kluba, nadalje iznosi da bi se gradnjom tog terena omogućilo da imamo i juniore i kadete 

i ostale skupine da bi se na tom igralištu mogli organizirati i dječji rođendani i koncerti i slična 

događanja. 

 

Načelnik iznosi da su gospoda iz Malonogometnog kluba bili s navedenom idejom kod njega i da on 

ideju podržava. Navodi da ih je upoznao s tim da taj posao iziskuje mnogo novaca i pitao je kako će se 

to financirati. Što se tiče njihove izjave da postoji investitor, upoznaje nazočne da se radi o gospodinu  

iz Švedske koji je kupio pet zemljišnih čestica u Maslinici na predjelu Burnji gaj i njemu su 4 i po 

parcele u građevinskoj zoni te je iskazao interes da investira u to igralište uz uvjet da  sve vezano uz 

zemljište, projekt i slično riješi Općina. Ističe, međutim, da te parcele nije vlasnik Općina Šolta nego 

Republika Hrvatska, a da to onda komplicira cijelu stvar, budući onda treba prvo napraviti projekt i 

ishoditi lokacijsku dozvolu, a onda zatražiti od Republike Hrvatske da zemljište pokloni Općini Šolta.  
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Boris Gabela pita da li se tu radi o sportsko rekreacijskoj zoni koja je predviđena u ovim izmjenama 

točka 10.? 

 

Vicko Kaštelanac iznosi da je to inicijativa koja je za svaku pohvalu s čime se slaže i predsjedatelj. 

 

Načelnik iznosi da je i u Gornjem Selu iskazan interes za izgradnju sportskih terena, ali tamo teniskih 

terena, ali je ista procedura kao i za ovo zemljište u Maslinici jer je isto u vlasništvu Republike 

Hrvatske. 

 

Goran Tvrdić iznosi da li se u izmjenama i dopunama mora napisati broj čestice ili može stati 

općenito dok se ne pronađe čestica? 

 

Načelnik iznosi da je u prijedlogu Odluke koji je danas na dnevnom redu već uvrštena ta inIcijativa 

pod točkom 10. te čita tekstualni dio prijedloga Odluke koji se odnosi na to. 

 

Predsjedatelj stavlja na glasovanje inicijativu Malonogometnog kluba Maslinica. 

 

Inicijativa prihvaćena JEDNOGLASNO. 

 

Predsjedatelj konstatira da su sjednicu u 09:22 sati sjednicu napustili predstavnici 

Malonogometnog kluba Maslinica. 

 

Predsjedatelj daje riječ Hermini Krivić Mimica iz tvrtke Evaco property d.o.o. koji imaju inicijativu 

izmjena PPU u svezi uvale Šipkova. 

 

Hermina Krivić Mimica iznosi da, kao što svi znaju, u Šipkovoj postoji investicija, investitor je 

Evaco property d.o.o. koji se pokazao kao izuzetan investitor kojem je glavni cilj što prije krenuti sa 

izgradnjom. Navodi da se kroz izmjene Županijskog plana već vidi finalni nacrt za otok Šoltu. Navodi 

da su im stručnjaci kao i Ministarstvo ukazali na mogućnost da se uz 8. Izmjene Prostornog plana 

uređenja Općine Šolta mogu paralelno vodi i postupci izmjene i dopune UPU-a Šipkova i s tim u vezi 

ciljane izmjene PPU Općine Šolta. Naime, navodi, da budući otok Šolta nije nikada nije radio 

Stratešku studiju, pa je mora raditi sada, da je za pretpostaviti je da će sadašnje Izmjene i dopune PPU 

trajati barem godinu, a navodi da onda ova zakonska mogućnost omogućava da oni rade paralelno i 

usklađuju se sa Županijskim planom i tako ubrzaju investiciju.  Navodi da kako bi Županijski plan 

trebao biti usvojen do jeseni da bi onda UPU Šipkova mogao biti gotov do kraja godine., tako da bi 

Evaco property d.o.o., mogao u prvom kvartalu 2021. godine predati zahtjeve za građevinske dozvole. 

Naime. Iznosi da su prvoj točci Odluke o Izmjeni i dopuni PPU OŠ decidirano navedene izmjene u 

odnosu na uvalu Šipkova. Navodi da je njihov zahtjev iskreni zahtjev da im se omogući kraće vrijeme 

i brži postupak kako bi što brže krenuli u izgradnju. Iz tog razloga, navodi, da je potrebno napraviti 

izmjenu točke 1. Na način da ona bude generalna odnosno općenita budući da ne mogu postojati dvije 

iste točke u dva odvojena postupka. Navodi da bi se točka izmijenila na način da bi sada glasila: 

„Izdvojena građevinska područja ugostiteljsko turističke namjene se usklađuju sa Zakonom o 

prostornom uređenju i izmjenama i dopunama Županijskog plana“. Navodi da s ovakvom općenitom 

točkom investitor može  krenuti u Izmjene i dopune UPU Šipkova i s tim u vezi u ciljane izmjene PPU 

OŠ i da će onda biti sve gotovo u vrlo kratkom roku pogotovu što uvala Šipkova nije u ekološkoj 

mreži. Navodi da zna da se ovim izmjenama sada produžava rok za donošenje ove Odluke, budući ista 

mora sa izmjenama ponovno biti dostavljena u Županiju, ali misli da bi se ovim učinila velika usluga 

investitoru koji se pokazao izuzetno ozbiljan.  

 

Hermina Krivić Mimica iznosi da je osobno bila razgovarati sa gospođom Marijom Vuković u 

Županiju i da joj je ona rekla da se izmjena Odluke može i mail-om poslati i da će ona dati isto 

mišljenje koje je već dala.  

 

Pročelnica navodi da ako se prihvati predložena izmjena Odluke onda se ova Odluka danas ne može 

usvojiti već je sa uvrštenim izmjenama treba ponovno poslati u Županiju, Ured za zaštitu okoliša da od 
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njih ishodimo mišljenje da li je potrebno raditi Stratešku studiju ili ne. Navodi da je procjenu potrebno 

raditi i da to u konačnici znači da će se ova Odluka usvojiti tek na slijedećoj sjednici Općinskog 

vijeća. 

 

Načelnik iznosi da je gđa. Hermina Krivić Mimića došla kod njega, u ime investitora, i da je on 

suglasan sa prijedlogom izmjene uz jedini uvjet da sve troškove snosi investitor bez ikakvih odbijanja 

od komunalnog doprinosa ili slično i navodi da su se oni s tim suglasili što još jednom potvrđuje i gđa. 

Hermina Krivić Mimica. 

 

Goran Tvrdić pita koliko će to Općinu koštati, a što se tiče procedure ona se mora poštovati? 

 

Načelnik iznosi da je gđa. Marija Vuković iz Županije upoznata sa cijelom stvari i ona će to u vrlo 

kratkom roku riješiti odnosno dati mišljenje. Iznosi da slijedeća sjednica mora biti u slijedećih 15 

dana.  

 

Goran Tvrdić iznosi da se treba svakako pohvaliti inicijativu investitora. 

 

Inga Tomić Vrdoljak iznosi da kako je pročitala da se radi o investiciji hotelskog kompleksa sa 136 

soba, te da je „bodu u oči“ apartmani. Iznosi da se u nas obično krene u gradnju hotela a onda na kraju 

ispadnu apartmani koji se kasnije jedan po jedan prodaju, a onda na kraju od kompleksa nema ništa. 

 

Hermina Krivić Mimica iznosi da investitor pripada grupaciji koja ima 1000 zaposlenih i da oni 

projektiraju, grade i upravljaju turističkim resortima. Iznosi da prema kategorizaciji imamo i hotel 

turističko naselje u sklopu kojeg možemo imati sobe, vile, ali i apartmane, ali zajedno zaokružene u 

jednu cjelinu. 

 

Predsjedatelj iznosi da ga interesira, ako mi u ovom odluci smanjimo Podkamenica da li u sljedećoj 

možemo povećat Šipkovu, a da to nije u istoj odluci na što Vicko Kaštelanac iznosi da će to biti u istoj 

odluci. 

 

Pročelnica govori da investitor upravo traži obrnuto i navodi da bi 8. Izmjene PPU OŠ tekle paralelno 

sa ciljanim izmjenama PPU OŠ.  

 

Hermina Krivić Mimica iznosi da je procedura takva da se ciljane izmjene plana direktno usklađuju 

sa Županijskim planom i one ne mogu biti usvojene prije nego bude usvojen Županijski plan. Kada 

Županijski plan bude usvojen on ne govori ako se smanji zona Podkamenica onda se povećava 

Šipkova, već će on imati tablicu u kojoj će biti naznačeno kolika je površina koje turističke zone. 

Dalje navodi da kada bude stajalo u Županijskom planu da je TZ Šipkova 5,5 ha odmah se slijedeći 

tjedan može ići u javnu raspravu za izmjene UPU Šipkova. Navodi da se sva pitanja dobro provjerilo 

sa svim institucijama.  

 

Pročelnica iznosi, da misli, da bi sada vijeće trebalo donijeti zaključak da se mijenja točka 1. Odluke 

o izmjeni i dopuni PPU Općine Šolta i da se sve promijeni ili doda što se misli kako bi to postao jedan 

zaključak koji će se onda poslati u Županiju i čekati ponovno mišljenje. 

 

Hermina Krivić Mimica čita njihov prijedlog koji glasi: Izdvojena građevinska područja turističke 

namjene uskladiti sa Zakonom o prostornom uređenju, Izmjenama i dopunama Županijskog plana u 

pogledu uvjeta gradnje, lokacije, tipologije i kapaciteta“. 

 

Predsjedatelj stavlja na glasovanje amandman kojega je iznijela Hermina Krivić Mimica. 

 

Nakon provedenog glasovanja sa 9 glasova „ZA“ i ¸1 glas „SUZDRŽAN“ usvaja se amandman 

Hermine Krivić Mimica. 
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Hermina Krivić Mimica iznosi da bi upoznala vijeće i sa donošenjem prijedloga odluke o ciljanim 

izmjenama UPU OŠ i UP-u Šipkova obzirom da ovo isto mora ići na Županiju da bi oni dali mišljenje. 

 

Pročelnica još jednom upozorava vijećnike da se više Odluka o izradi nekog plana ne može donijeti 

prije nego se ista proslijedi Županiji, Uredu za zaštitu okoliša koji izdaje mišljenje te se tek nakon 

dobivenog mišljenja Odluka može usvojiti na vijeću. 

 

Predsjedatelj stavlja na glasovanje prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama UPU Šipkova i  

Odluke o ciljanim izmjenama PPU Općine Šolta. 

 

Nakon provedenog glasovanja sa 8 glasova „ZA“ i 2 glasa „SUZDRŽANIM“ usvaja se prijedlog 

obaju Odluka i ciljanih izmjena PPU i UPU Šipkova. 

 

Predsjedatelj konstatira da je u 9:40 sjednicu napustila Hermina Krivić Mimica. 

 

Vicko Kaštelanac predlaže slijedeći amandman: „ U članku 3. razlozi za izmjenu i dopunu dodati pod 

brojem 48, dodati: „Preispitati gabarite pomoćnih građevina nadstrešnica. 

Obrazloženje: Obzirom da se kod nas  zbog klimatskih prilika života odvija izvan kuće pola godine, 

mišljenja sam da trba povećati površine pod nadstrešnicama, a sve u cilju podizanja, kvalitete življenja 

na otoku“ 

 

Nakon provedenog glasovanja sa 9 glasova „ZA“ i 1 „SUZDRŽANIM usvaja se amandman  

Vicka Kaštelanca. 

 

Boris Gabela iznosi dva amandmana koji glase: 

1. U neizgrađenom dijelu građevinskog područja naselja minimalnu površinu građevne čestice 

određivati kroz UPU 

2. Na zemljišnim parcelama koje su dijelom građevne, ali građevna površina ne 

zadovoljava minimalnu veličinu potrebnu za gradnju obiteljske kuće povećati građevni 

dio parcele do minimalne veličine potrebne za gradnju obiteljske kuće. Ako, radi 

zakonskih ograničenja, nije moguće proširenje građevinskog područja, tada će se 

postojeće rubne granice građevinskog područja naselja korigirati i time smanjiti 

površinu građevinskog područja naselja. U tom slučaju, izmjenu rubnih granica 

građevinskog područja naselja izvršiti na način da se i na rubnim k.č. omogući 

planirana gradnja; 

 

Vojka Tomić iznosi da je, po njenom mišljenju, građevinska parcela od 400 m2 mala i da se zato i 

dogodilo da su kuće jedna uz drugu i da svatko svakom „gleda u pijat“. 

 

Predsjedatelj iznosi da ne vidi zašto bi to stalo u PPU-u, jer da su to stvari koje se rješavaju UPU-

ovima, na što mu Vojka Tomić odgovara da u svakom slučaju treba povećati građevinske parcele na 

minimalno 600 m2 i da moli da to uđe u zapisnik. 

 

Goran Tvrdić iznosi da je to mišljenje Vojke Tomić, a da odluke donosi Općinsko vijeće, te da ne 

treba gledati da li je nešto „glupo“ ili „pametno“ već da li ima smisla ili nema.  

 

Nakon provedenom glasovanju sa 9 glasova „ZA“ i 1 glasom usvojen Amandman broj 1. i 2. 

Borisa Gabele. 

 

Načelnik pita što sa mjestima koji nemaju UPU? 

 

Predsjedatelj prekida sjednicu i konstatira da je u 10;02 sjednicu napustila vijećnica Vojka Tomić 

tako da istoj sada prisustvuje 9 vijećnika.  
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Načelnik iznosi amandman koji glasi: „ U članku 3. stavak 2. točka 26. Nacrta Odluke predlaže da se 

izmjeni na način da sada glasi: „ Smanjiti LN Podkamenica, a planirati sidrište u Nečujmu i na potezu 

od uvale Supetar do uvale Tiha“ 

 

Inga Tomić Vrdoljak pita da li postoji mogućnost da Općina službeno zatraži od Hidrografskog 

instituta da pošalje karte za cijelu uvalu Nečujam, na što joj predsjedatelj odgovara da nema problema 

da se to naruči.  

 

Načelnik predlaže još jedan amandman i to: dodati točku koja bi glasila: „preispitati mogućnost 

kat.čest. 3842 K.O Gornje Selo za namjenu sporta i rekreacije (teniski tereni). 

 

Zvjezdana Jelinčić iznosi  da pod točkom 35. Stoji korigirati trasu zaobilaznice Pelegrina, a pod 

točkom 34. Planirati novu obilaznicu do Velog doca sa parkiralištem u Velom docu. Ističe da se nigdje 

ne spominje parkiralište zaobilaznice Pelegrin što je vrlo bitno za Stomorsku te misli da treba dodati 

kroz PPU ili možda kroz UPU. 

 

Načelnik iznosi da je već u UPU-u Stomorska to uvršteno i to na zemlji obitelji Burica. 

 

Mirjana Stanić pita da li se može uvrstiti i parkiralište u Nečujmu, na što joj predsjedatelj odgovara 

da može ali da treba točno imati mjesto gdje će to biti. 

 

Mirjana Stanić pita do kada bi to trebalo predati, na što Predsjedatelj odgovara da je već to trebalo 

biti ovdje. 

 

Načelnik upoznaje nazočne da se prije dvije godine razgovaralo sa Ivanom Ljubičićem o planiraju 

izgradnje teniskih terene, ali da se tada nije moglo naći adekvatno zemljište. Navodi da Ljubičić 

zajedno sa investitorom ima interes napraviti jedan kompleks teniskih igrališta, navodi da se radi o 

četiri teniska igrališta te navodi da bi jedan teren bio za klub koji bi se osnovao za djecu, jedan bi bio s 

tribinama za prave turnire, a dva za treninge. Navodi da bi bili i restoran i kafić i svlačionice i sve ono 

što zahtijeva jedan takav kompleks. Navodi da im je za planirano potrebno minimalno 9000 m2, iznosi 

da se pronašlo u Gornjem Selu čestica ispod vodospreme prema južnoj strani otoka. Iznos da je već u 

Ministarstvu razgovarao o ovome, obzirom da je i ta parcela Republike Hrvatske, pa su mu rekli da se 

napravi idejni projekt, stavi u Plan i da se onda može otkupiti ili uzeti od države u najam. 

Ukupna čestica je cca 27000 m2 a investitori su zainteresirani za 9000 m2. 

 

Goran Tvrdić pita da li je po ovom pitanju konzultiran Mjesni odbor Gornje Selo, na što mu 

Načelnik odgovara da ih on nije konzultirao. 

 

Goran Tvrdić iznosi da smatra da bi se uvijek trebalo kontaktirati Mjesni odbor na čijem terenu se 

nešto planira. 

 

Željko Zlendić iznosi da je Mjesni odbor upoznat sa namjerom gradnje teniskih terena te predočava 

vijeću Idejni projekt. 

 

Nakon provedenog glasovanja sa 8 glasova „ZA“ i 1 glasom „SUZDRŽANIM“ usvaja se 

Zaključak  

 

Goran Tvrdić iznosi da je završio projekt KLARITAC KULTURE SOULTA pa da bi svim 

vijećnicima podijelio novi broj Bašćine i pročitao pismo-osvrt Darije Stanišić koja je bila voditeljica 

projekta. Iznosi da se sve vrijeme trajanja projekta uvijek spominjalo koliko je projekt koštao Općinu, 

uvijek se spominjao Goran Tvrdić kao začetnik te ideje, spominjale su se neke „mutne radnje“. Iznosi 

da je projekt završio, te čita osvrt voditeljice projekta. 

 

Goran Tvrdić iznosi da su Šoltanske udruge uključene u projekt dobile cca 200.000,00 kn, u to, 

napominje da ne računa, dvije plaće koje su išle za zaposlenice, dvije cure koje žive na Šolti, ističe da 
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ako se zbroji i trošak plaće da se dolazi do cifre od cca 300.000.00 kn, dalje iznosi da je Vicko 

Buktenica dobio 10.000,00 kn, Dinko Sule 20.000,00 kn, KUD Šolta je dobio 83.000,00 kn, Olinta 

53.000,00 kn i AK Sulet 28.000,00. Navodi da ovo sve govori, a budući je bilo govora da nitko nije 

dobio ništa, da je sve išlo Maji Jurišić i nekima drugima koji nisu na otoku. Upoznaje nazočne, a 

budući da je prije bilo rečeno da je Općina projektu posudila novce, da su novci vraćeni i da je projekt 

završio iako smatra da je završetak tek onda kada sve to što je u projektu naučeno zaživi. Misli da bi 

KICOŠ trebao preuzeti „kontrolu“ nad svim Udrugama i nastaviti raditi shodno započetom Projektu. 

 

Načelnik iznosi da je na prethodnoj sjednici tražio da se pripremi točka dnevnog reda Projekt Klaritac 

kulture, a da danas za ovo nije uopće znao da će ovo biti na vijeću. Iznosi da on nije nikada bio protiv 

tog Projekta, a da danas nije dobio ni Bašćinu iako je Općina učestvovala u Projektu. Iznosi da čestita 

Dariji Stanišić na trudu i radu, ali da ona nije bila na plaći nego tek na 30% plaće. Iznosi da je Općina 

Šolta  platila udrugama unaprijed da ne bi projekt propao, iznosi da da je znao da će se dogoditi 

pandemija da ne bi bio platio jer su Udruge sada povukle sva sredstva iz Općinskog Proračuna. 

Podsjeća Gorana Tvrdića kako je na jednom vijeću prilikom usvajanja proračuna rekao da Udrugama 

neće trebati novac iz Proračuna već da će se financirati iz ovog Projekta, a onda se Udrugama još 

povećalo sredstva iz Proračuna. 

Opetovan iznosi da nije nikada bio protiv Projekta, ali tvrdi da su od 635.000,00 kn koliko je vrijedio 

Projekt najmanje dobile naše Udruge, te iznosi da je znao da će biti ovo na vijeću da bi donio papire iz 

kojih se vidi koje su tvrtke najviše profitirale iz Projekta i tko su vlasnici navedenih tvrtki. 

Načelnik još jednom postavlja pitanje ako su Udruge dobile 184.000,00 kn od 635.000,00 gdje je 

ostatak? 

Dalje navodi da se ovaj Projekt ne bi bio ostvario, da bi se bili „ocrnili“ do kraja da nije isplatio 

Udrugama sredstva unaprijed, a što nije smio.  

 

Goran Tvrdić iznosi da načelnik uporno negira da su partneri Projekta Klaritac kulture Suolta, ŠGZ 

Olinta kao nositelj, Kud Šolta, AK Sulet, Pokret otoka i Općina Šolta.  

 

Načelnik iznosi da se vidi koliki je partner Općina Šolta kada nije dobila ni Baščinu iako je platila. 

 

Zvjezdana Jelinčić pita zbog čega Općina Šolta nije dobila dio sredstava nego je morala platiti? 

 

Načelnik odgovara da ne bi želio odgovoriti. 

 

Goran Tvrdić odgovara da Općina Šolta nije platila ništa, a na što mu Zvjezdana Jelinčić odgovara da 

je kreditirala Projekt, na što Goran Tvrdić odgovara da je to zato što je Partner, a partneri moraju 

dijeliti i dobro i loše. 

 

Željko Zlendić iznosi da su u jednom momentu oni trebali novce koje nisu imali i da im je onda 

Općina uskočila sa pozajmicom, a što se tiče samog Projekta iznosi da je kao predstavnik Općine bio 

na više od 10-etak sastanaka, panel tribina i sl i misli da je ideja bila odlična, ali da je bilo dosta 

pasivnosti od strane drugih udruga. Ističe da su se zaposlenice silno borile i trudile da privedu Projekt 

kraju. 

 

Goran Tvrdić iznosi da se sada po medijima provlači koliko koji vijećnici, zamjenici vijeća i 

predsjednici vijeća imaju naknada, a pita se što bi bilo da je još koji vijećnik donio 184.00,00 kn, a 

ističe da nije ništa napravio osim što se borio da u Proračun uđe stavka, a koje u sadašnjem Proračunu 

nema, od cca 1.200.000,00 kn na stavci EU fondova, a bez koje ne bi bilo ni ovog Projekta.  

 

Predsjedatelj iznosi da svi podcjenjuju vijeće od običnih ljudi do institucija, a da vijeće itekako radi i 

da se vijećnici da bi donijeli određene odluke itekako pripremaju i informiranju. 

Stoga misli da su te priče o naknadama „nakaradne“. 

 

Načelnik iznosi da spomenuti Projekt u svakom slučaju ne bi bio propao jer bi ga radila Općina Šolta 

da ga nije radio Klaritac kulture, kao što Općina radi i druge projekte i ne bi onda Udruge dobile 



8 

 

184.000,00 kn nego bi onda cijeli novac ostao Udugama. Općina je do sada dobila Europska sredstva i 

za park u Đardinu i za vrtić i za školu za dvoranu za knjižnicu i na još puno je Projekata radila i dobila 

sredstva tako da ne stoji da je Općina nesposobna. Ističe da je posao korektno i pošteno odradila Darija 

Stanišić, što joj je i osobno rekao, za trećinu plaće. 

 

AD 4.) Zaključak o izradi Izmjena i dopuna UPU Stomorska  

 

Predsjedatelj otvara raspravu i daje riječ Pročelnici. Pročelnica iznosi da su prošle dvije godine od 

zadnjih Izmjena i dopuna i da se u tom periodu prikupio znatan broj zahtjeva bilo fizičkih bilo pravnih 

osoba koji su zatražili Izmjene, te navodi da smo odlučili krenuti u proceduru Izmjena. 

 

Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO SE donosi Zaključak o izradi izmjena i dopuna 

UPU Stomorska. 

 

AD 5.) Odluka o stavljanju van snage Detaljnog plana uređenja obale Maslinica – luke otvorene 

za javni promet („Službeni glasnik Općine Šolta“, boj 3/05, 10/10 i 13/18) 

 

 

Predsjedatelj otvara raspravu i daje riječ Pročelnici koja iznosi da je sve iz ovog Detaljnog plana 

riješeno kroz UPU Maslinica stoga se pokrenula inicijativa stavljanja istog van snage. Ističe da se 

nedavno dobila suglasnost Ministarstva graditeljstva i da bi sada to vijeće trebalo usvojiti. 

 

Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se donosi Odluka o stavljanju van snage 

Detaljnog plana uređenja obale Maslinica – luke otvorene za javni promet („Službeni glasnik 

Općine Šolta“, boj 3/05, 10/10 i 13/18) 

 

AD 6.) Odluka o donošenju Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja naselja Maslinica 

 

Predsjedatelj otvara raspravu te daje riječ Pročelnici koja kaže da je to isto postupak koji je okončan 

koji je dobio potrebne suglasnosti i kojega sada po proceduri treba usvojiti Općinsko vijeće. 

 

Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se donosi Odluka o donošenju Izmjena i 

dopuna Urbanističkog plana uređenja naselja Maslinica.  

 

AD 7.) Odluka o Izmjeni i dopuni Odluke o proglašenju statusa komunalne infrastrukture 

groblja javnim dobrom u općoj uporabi (groblje Sv. Jelene, Donje Selo) 

 

Predsjedatelj otvara raspravu i riječ daje Pročelnici. 

Pročelnica navodi da je ovo dopuna Odluke koja je već donesena, da se dogodilo da je, vjerojatno 

omaškom, geodeta ispustio tri čestice pa sada to treba nadopuniti kako bi predmet išao dalje u 

proceduru. 

 

Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se donosi Odluka o proglašenju statusa 

komunalne infrastrukture groblja javnim dobrom u općoj uporabi (groblje Sv. Jelene, Donje 

Selo) 

 

AD 8.) Odluka o ukidanju statusa javnog dobra 

 

Predsjedatelj otvara raspravu te daje riječ Nataši Nazor Jovović pročelnici. 

Pročelnica iznosi da je u materijalima dostavljena sva dokumentacija koja je stara više od 10. Godina. 

Iznosi da je gosp. Purtić došao u Općinu i donio Odluke Poglavarstva Općine Šolta, odluku Mjesnog 

odbora i dopis Općine Šolta iz još 2006.god. gdje je njemu dozvoljeno da se jedan dio općinskog puta 

pripoji njegovoj čestici a da će on za uzvrat na rubu čestice dati put. Površina onoga što bi on dao 

Općini je veća od površine onoga što njemu daje Općina.  
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Navodi da je njemu da bi išao u daljnju proceduru potrebna navedena Odluka. Pročelnica iznosi da 

osobno misli da će na ovakav način teško riješiti problem te da mu papiri neće proći u Katastru i 

Zemljišniku budući nije formirana nova građevinska čestica, ali čovjek inzistira pa je zato na vijeću. 

 

Boris Gabela pita da li se može čestica formirati prije donošenja odluke, a Pročelnica odgovara da je 

njegov geodet rekao da ne može. 

 

Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se donosi Odluka o ukidanju statusa javnog 

dobra. 

 

AD 9.) Preispitivanje Odluke o mjerama radi održavanja likvidnosti Proračuna Općine Šolta i 

ublažavanja posljedica epidemije virusa COVID-19. 

 

Predsjedatelj otvara raspravu te navodi da, ako se svi sjećaju, da je na prošloj sjednici bilo govora o 

ovome obzirom da nisu bili otvorili restorana, pa se zato stavila ova točka na sjednicu. 

 

Načelnik iznosi da one mjere koje su bile predložene i od strane Vlade RH su bile na tri mjeseca, pa 

obzirom da je i Vlada mjere ukinula ili ih donijela u drugačijem obliku smatra da to trebamo učiniti i 

mi. Iznosi da smo preraspodijelili određena sredstva te podigli iznos za socijalu stoga iznosi da poziva 

sve koji su ostali bez posla ili se našli iz drugih razloga, a uslijed pandemije, u teškoj situaciji da se 

obrate Općini s zamolbom za novčanu pomoć jer da će ta mjera i dalje ostati na snazi. 

Iznosi da je Općina svojim mjerama pomogla ljudima da prebrode situaciju i uđu u kakvu takvu 

sezonu.  Iznosi da misli da se sada trebamo svi organizirati od Stožera, Turističke zajednice, 

ambulante, vatrogasaca i svih drugih službi. Navodi da smo dobili odluku da su naše turističke 

ambulante na Šolti, ordinacija Manuele Kaštelanac i ordinacija Ljiljane Krželj. Navodi da smo mi kao 

Općina dužne osigurati jedan privremeni prostor ukoliko dođe do zaraženih do evakuacije sa Šolte. 

Napominje da za sve što bude potrebno je na raspolaganju Stožer splitsko-dalmatinske županije. 

Navodi da se Stožer Općine Šolta sastaje i prati situaciju i provodi sve ono što mu se naloži, iznosi da 

misli da će sve biti u redu ali da trebamo poštovati sve mjere, držati se distance, higijene i slično. 

Napominje da u slučaju ponovne eskalacije zaraženih neće više biti onih tzv. Zatvaranja na nivou 

čitave Države već će se raditi lokalno.  

 

Predsjedatelj iznosi da bi možda mogli vidjeti da li bi mogli pomoć ljudima sa besplatnim maskama 

budući u javnom prijevozu trebaju maske, a one nisu baš jeftine.  

 

Načelnik iznosi da u Općini ima maski dovoljno i svatko može doći i uzeti masku, na što Predsjedatelj 

i Boris Gabela reagiraju da bi se onda trebalo to i objaviti da ljudi znaju. 

 

Goran Tvrdić iznosi da je bio sastanak Stožera i da su poduzete neke mjere. Navodi da je HZJZ 

objavio postupak da jedinice lokalne samouprave moraju pružiti dodatne pružatelje zdravstvene usluge 

za goste turističkih smještaja, dalje kažu da će se osigurati kapacitete za pravovremenu dijagnostiku pa 

ga zanima što to znači? Dalje iznosi da piše da će lokalni Stožeri CZ osigurati uzimanje briseva na 

COVID 19, lokalni Stožeri će osigurati prijevoz do liječnika, lokalni Stožer osigurati će lokalnu 

izolaciju oboljelih čija klinička slika ne zahtjeva hospitalizaciju, i na mrežnim stranicama jedinica 

lokalne samouprave, Stožera objaviti kontakt podatke telefonske brojeve i radno vrijeme nadležnih 

ambulanti koje skrbe o turistima i to na stranim jezicima. Iznosi da ga sada zanima gdje smo mi po 

ovim pitanjima? 

 

Željko Zlendić, načelnik Stožera CZ iznosi da to ništa ne funkcionira, iznosi da je najprije bilo da 

sanitetom ne možemo voziti zaražene, a sada da možemo, pa da ne možemo uzimati briseve pa da sada 

možemo, da najprije nismo mogli imati izolaciju sada da možemo itd itd. Iskreno kaže da ne zna kako 

ćemo to provesti. Navodi da je Stožer CZ poslao upit Županijskom Stožeru na koji već 7 dana nije 

došao odgovor. Navodi da smo sa MUP-om potpisali Ugovor da ćemo njihova 4 apartmana koristiti za 

izolaciju u slučaju potrebe, ali navodi da ne znamo ni tko će ih voziti, ni tko će uzeti bris i ništa drugo.  
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Predsjedatelj iznosi da je potrebno nabaviti zaštitna odjela, pa da vozači moraju obući odjela a 

sanitetsko vozilo kasnije dezinficirati. 

 

Željko Zlendić iznosi da je problem jer se s tim istim vozilom prevoze i ostali bolesnici poglavito oni 

koji idu na dijalizu, na što predsjedatelj odgovara da nema veza ako se vozilo dezinficira. 

 

Željko Zlendić iznosi da smo svu opremu nabavili a proceduru da će na Stožeru morati dogovoriti 

budući je po svemu sudeći, sada,  sve prebačeno na jedinice lokalne samouprave.  

 

Nataša Nazor Jovović iznosi da treba pisati na Ravnateljstvo Civilne zaštite tko će pokriti troškove. 

 

Goran Tvrdić pita da li naš Stožer postoji radi građana Šolte ili radi Županijskog stožera na što mu 

Željko Zlendić odgovara da postoji isključivo radi stanovnika Šolte. 

Goran Tvrdić na to onda govori da ako Istarski stožer može donositi odluke mimo Državnog stožera 

da možemo i mi, bez obzira što to košta.  

 

Žaljko Zlendić ističe da mu je žao što ovdje  nema Vojke Tomić pa da ih izvijesti da je sve praktički 

naslonjeno na ambulantu, praktički su oni nositelji svih tih postupaka, a u kontaktu s njima dobivamo 

odgovor da oni ne mogu ništa. 

 

Načelnik iznosi da je došao mail od dr. Rađe ravnatelja Doma zdravlja Split iz kojega je razvidno da 

su oba tima u ambulanti Grohote ustvari turističke ambulante i navodi da im to treba biti dostavljeno i 

pismeno i da jednostavno moraju preuzeti tu odgovornost. 

 

Nataša Nazor Jovović iznosi da sigurno postoji nekakvi protokol ponašanja u slučaju zaraze 

Covidom19. 

 

Predsjedatelj pita da li se sada uzimanje briseva prenijeli na ambulantu Grohote? 

 

Zorana Kaštelanac direktorica TZ odgovara da nisu prenijeli nego po Protokolu liječnik obiteljske 

medicine moraju ustanoviti simptome. Dakle, navodi kada iznajmljivač posumnja da je gost inficiran 

da treba stupit u kontakt sa liječnikom kako bi isti ustvrdio da li su to simptomi Corona virusa i nakon 

toga liječnik obiteljske medicine poziva epidemiologe koji će uzeti briseve. 

 

Goran Tvrdić čita iz Protokola HZJZ kako se postupa u slučaju sumnje da je turist zaražen. Iznosi da 

piše da iznajmljivač u tom slučaju mora  zamoliti gosta da ostane u objektu, da mu mora dati masku i 

papirnate maramice i da ga upozori da ne izlazi sve do liječničkog pregleda, dakle da po ovoj 

proceduri nema nikakvog transporta zaraženog.  

 

Željko Zlendić iznosi da Stožer sutra u 09:00 ima sjednicu da će donijeti smjernice, da će se napraviti 

dopisi koji će se poslati svim iznajmljivačima, dopis ambulanti, ugostiteljima dopis u svezi 

pridržavanja mjera, obavijest o mjerama u javnom prijevozu. 

 

Zoran Kaštelanac iznosi da su pripremili letak za iznajmljivače na engleskom i hrvatskom koje bi oni 

mogli dijeliti gostima, te iznosi da je pripremljen i letak za  same iznajmljivače sa svim uputama.  

Iznosi da tu vidi jedini problem u preporuci HZJZ koja kaže da ukoliko se gostu dokaže Covid, a ima 

svoj prijevoz da se može vratiti kući, ali ako je strani državljanin on bi trebao ostati ovdje, odnosno u 

bolnici ako su simptomi za bolničko liječenje, a ako nisu onda bi trebao ostati u apartmanu, ali tu 

nastaje problem ukoliko domaćin ima druge goste. Navodi da bi tu TZ mogla pomoći na način da 

pokuša pronaći iznajmljivaču alternativni smještaj za slijedećeg gosta ili ga premjestiti na neko drugo 

mjesto. 

Zorana Kaštelanac postavlja pitanje da li ćemo toga gosta ostaviti u tom apartmanu i nadati se dobroj 

volji iznajmljivača ili ćemo mi osigurati neki drugi smještaj, ali onda taj smještaj mora biti adekvatan? 

 

Inga Tomić Vrdoljak ima iznajmljivača koji ovo ljeto uopće neće iznajmljivati. 
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Goran Tvrdić iznosi da bi trebalo te letke napraviti na više stranih jezika npr. njemački, češki, 

slovački. Iznosi da misli da bi trebali pokazati dobru volju i prema iznajmljivačima i turistima. 

 

Zorana Kaštelanac predlaže da bi bilo najbolje da se izolacija riješi sa Županijom. 

 

Načelnik iznosi da je Županija izolaciju za turiste riješila na način da je iznajmila „puno za prazno“ 

određeni broj apartmana u te svrhe. 

 

Željko Zlendić iznosi da su četiri apartmana od MUP-a u katastrofalnom stanju, na što načelnik 

odgovara da to nije neki problem za riješiti, ali da on to neće rješavati. 

 

Načelnik iznosi da on predlaže da Turistička zajednica pošalje cirkularno pismo sa zahtjevom da 

vidimo hoće li netko iznajmiti svoje apartmane-kuću za smještaj gostiju kojima bi bila potrebna 

izolacija. Načelnik predlaže cijenu od 100 kn dnevno po apartmanu. 

 

Vijećnici se slažu s prijedlogom načelnika. 

 

Vicko Buktenica iznosi da se njega stavilo u karantenu po povratku iz Srbije i 12 dana ga nitko nije 

kontaktirao da bi mu doktorica na kraju rekla da nije uopće trebao biti u karanteni.  

Iznosi da kada su sin i on prevozili u vrijeme nazovimo je blokade krv u Split da su sami nabavili 

zaštitnu opremu a da je to trebao učiniti Stožer. 

 

Željko Zlendić iznosi da nitko nije pitao odjela, a da je on s Ivom Buktenicom razgovarao i da on 

ništa nije tražio.  

 

Vicko Buktenica iznosi da je njegov sin ljut na Općinu budući kada se dogovarao o tom prijevozu i 

tražio iznos od 700 eura turu da mu je rečeno da je to preskupa pa da se on naljutio i odlučio voziti 

besplatno. Međutim ističe da to je Općini bilo besplatno, ali da su oni svaku turu plaćali iz svog džepa.  

 

Načelnik iznosi da se od sutra mijenja plovidbeni red trajekata iznosi da imamo danas još 5 linija 

trajektnih i 2 katamaranske, a od sutra imamo 5 linija trajektnih i 1 katamaransku. Ističe da je Agencija 

za obalni linijski prijevoz u razgovorima predložila promjenu do uvođenja, ako bude uvođenja, šeste 

linije, a to je da ostane trajekt u 5,30 sati, da ostane linija u 8:00 sati iz Rogača, ali da ne bude odmah u 

09:15 iz Splita već da bude oko 10 iz Splita i da onda ne bude u 10:30 iz Rogača nego da bude u 11:30 

iz Rogača, te da onda ne bude u 13:00 iz Rogača nego da bude u 14:30 sati. 

 

Predsjedatelj iznosi da misli da nije dobar predloženi plovidbeni red jer da je takav već bio i pokazao 

se lošim te ističe da je protiv ovakvog prijedloga Agencije i naglašava da ne vidi razlog za ove kako ih 

je nazvao eksperimente. 

 

Načelnik predlaže, a obzirom na vatrogasce koji rade u Splitu i ne mogu stići na posao sa 

katamaranom u 7 sati, a radi se o četvoro ljudi od kojih tri sa familijom žive na Šolti, da se usvoji 

predložena izmjena plovidbenog reda, te navodi, ako se vijeće ne slaže da će on onda samo tražiti 

uvođenje trajekta u 5,30 sati. 

Iznosi da poduzima sve da se uvede šesta linija, da razgovara sa svima i to sve sam. 

 

Predsjedatelj iznosi da ne vidi šta bi se mijenjalo nešto što funkcionira godinama, te iznosi da vijeće 

traži uvođenje šeste linije jer je ona prema Ugovoru. 

 

Predsjedatelj predlaže da se zatraži od Agencije za obalni linijski pomorski promet Split uvođenje 

VI. Trajektne linije. 
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Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se donosi 

 

     ZAKLJUČAK 

   o potrebi uvođenja VI. (sezonske) trajektne linije 

 

Prema postojećem ugovoru potrebno je žurno uputiti zahtjev Agenciji za obalni linijski 

pomorski promet Split da se od 01.07.2020. uvede VI. (sezonska) trajektna linija. Sadašnji zadnji 

polazak sa Šolte u 19:00 sati vraća se na 17:30.  

 

 

Goran Tvrdić pita u svezi sajamskih dana te ponašanja na organiziranim manifestacijama. 

 

Načelnik iznosi da se odluka o proglašenju sajmenih danima donijela i da će biti objavljena u 

Službenom glasniku Općine Šolta.  

 

Zorana Kaštelanac iznosi da se pripremio program događanja koji će se odvijati pretežno vani i on je 

objavljen. Iznosi da se Program nastojao napraviti sa sredstvima kojima raspolažemo i vodeći računam 

o svim epidemiološkim mjerama. 

 

 

AD 9.) Razno – vijećnička pitanja 

 

Predsjedatelj otvara raspravu. 

 

Vicko Kaštelanac upoznaje nazočne sa zahtjevom Zlatka Burića koji traži povećanje količine vode 

koja se može dobiti u poljoprivredne svrhe, a temeljem Odluke o povlaštenoj cijeni vode za stanovnike 

otoka Šolte koji imaju legalizirane poljske objekte. 

Vicko Kašelanac smatra opravdanim ovaj zahtjev budući da su poljoprivrednici zbog suše u velikim 

problemima. 

 

Načelnik iznosi da predlaže da se količina vode sa 2 vagona, poveća na 5 vagona, te da svaki 

poljoprivrednik, ponaosob, uputi zahtjev Općini Šolta. 

 

Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se donosi 

 

      ZAKLJUČAK 

    o davanju suglasnosti Općinskom načelniku  

                                            za izmjene i dopune Odluke o povlaštenoj cijeni vode 

 

Daje se suglasnost Općinskom načelniku Općine Šolta da izmijeni Odluku o povlaštenoj cijeni 

vode za stanovnike otoka Šolte koji imaju legalizirane poljske objekte („Službeni glasnik Općine 

Šolta“ broj 09/10) na način da se odobrenje za davanje vode u količini do dva vagona zamijeni 

„u količini do pet vagona“ 

 

Nakon konstatacije da je iscrpljen dnevni red i da nema više zainteresiranih za raspravu 

predsjedatelj istu zaključuje  u 12:08 sati.  

 

 

ZAPISNIČAR       PREDSJEDATELJ 

Welda Begović v.r.            Ante Ruić, v.r. 
 

 
KLASA: 021-05/20-01/06 

URBROJ:2181/03-01-20-2 

Grohote, 30.06.2020. 


